
Protokół VI.2024 
z obrad VI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty  

w dniu 9 października 2024 r.  

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Michał Błachowicz 
2. Elżbieta Błaszczyk 
3. Arkadiusz Florczak 
4. Łukasz Frątczak 
5. Przemysław Grabarczyk 
6. Tadeusz Grzelak 
7. Paweł Jatczak 
8. Przemysław Jerzmanowski 
9. Aneta Jeziorska 
10. Elżbieta Kamińska 
11. Maria Kuleczko 
12. Bartosz Malanowski 
13. Krzysztof Pałczyński 
14. Maria Szewczyk 
15. Edyta Wicińska 

1.Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 
VI  Sesję Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Przemysław 
Grabarczyk, witając wszystkich przybyłych. Stwierdził kworum  - obecnych 11 radnych. 

Pan Przemysław Grabarczyk przywitał Pana Radosława Janickiego, przedstawiciela KRUS, który po sesji 
udzieli informacji dotyczących bezpieczeństwa pracy w rolnictwie.  

 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 

4. Przyjęcie protokołu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 

5. Przyjęcie protokołu z V nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra Świętej Małgorzaty na 

lata 2024-2033. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2024. 

8. Przyjęcie raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2023 i efektów jego realizacji za rok 2023.  

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Paweł Jatczak, Przemysław 

Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk 

 

NIEOBECNI (4) 

Michał Błachowicz, Tadeusz Grzelak, Bartosz Malanowski, Edyta Wicińska 

 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Paweł Jatczak, Przemysław 

Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk 

 

NIEOBECNI (4) 

Michał Błachowicz, Tadeusz Grzelak, Bartosz Malanowski, Edyta Wicińska 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Paweł Jatczak, Przemysław 

Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk 

NIEOBECNI (4) 

Michał Błachowicz, Tadeusz Grzelak, Bartosz Malanowski, Edyta Wicińska 

 



5. Przyjęcie protokołu z V nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z V nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Paweł Jatczak, Przemysław 

Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk 

NIEOBECNI (4) 

Michał Błachowicz, Tadeusz Grzelak, Bartosz Malanowski, Edyta Wicińska 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra Świętej Małgorzaty na 

lata 2024-2033. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra Świętej Małgorzaty na 

lata 2024-2033.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Paweł Jatczak, Przemysław 

Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk 

 

NIEOBECNI (4) 

Michał Błachowicz, Tadeusz Grzelak, Bartosz Malanowski, Edyta Wicińska 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2024. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Paweł Jatczak, Przemysław 

Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk 



 

NIEOBECNI (4) 

Michał Błachowicz, Tadeusz Grzelak, Bartosz Malanowski, Edyta Wicińska 

 

 

8. Przyjęcie raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2023 i efektów jego realizacji za rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2023 i efektów jego realizacji za rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Paweł Jatczak, Przemysław 

Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk 

 
NIEOBECNI (4) 
Michał Błachowicz, Tadeusz Grzelak, Bartosz Malanowski, Edyta Wicińska 
 
 
9. Sprawy różne. 
 
Pan Wójt poinformował o obecnie realizowanych inwestycjach na terenie gminy. 
Obecnie realizowane są 3 projekty wszystkie związane z „Polskim Ładem”: 

1)  modernizacja drogi w Zagaju (od dawnej szkoły w Orszewicach do drogi Północnej) oraz przebudowa 
drogi dojazdowej w miejscowości Moraków; 

2) obecnie w Starostwie Powiatowym w Łęczycy jest złożona dokumentacja na drogę w Ambrożewie – 
Chrapków, czeka na brak sprzeciwów jeśli będzie już ten dokument firma przystąpi do prac; 

3) w opracowaniu dokumentacja kolejnej drogi gminnej w Zagaju  przebiegającej koło Pana Pawlaka 
(droga za byłą szkołą w Orszewicach do stacji uzdatniania wody). 

 
W obecnej chwili trwają prace modernizacyjne na stacji uzdatniania wody w Zagaju z budową odcinka sieci 
wodociągowej, przyłączy wodno-kanalizacyjnych, wymiany przepompowni ścieków co wszyscy odczuwamy. 
Niestety firma z dużym opóźnieniem rozpoczęła pracę. Mamy nadzieję, że jakość wody będzie się 
stopniowo z każdym dniem poprawiać. 
Z zakresu zadań z Urzędu Marszałkowskiego, które realizujemy z grantów sołeckich na ten moment mamy 
zrealizowane granty w sołectwach : Marynki, Moraków i Witaszewice.  
W poniedziałek już firma dzwoniła z informacją, że w poniedziałek przyjedzie montować przystanek w 
Orszewicach i Bryskach. 
Zagaj, Moraków i Góra Świętej Małgorzaty są podpisane umowy na prace remontowe. Z tym, że w Górze 
wniosek składa się z dwóch elementów, ponieważ był jeszcze zakup na wyposażenie sali co już zostało 
wykonane teraz tylko jeszcze pozostały prace remontowe. Natomiast w Ambrożewie został wykonany jeden 
etap,  założone klimatyzatory natomiast fotowoltaika będzie wykonana w ciągu tygodnia. 
Co do tych większych grantów dotyczy to świetlicy kontenerowej w Karsznicach. W tej chwili czekamy na 
pozwolenie na budowę w Starostwie, najprawdopodobniej uzyskamy je w przyszłym tygodniu i zostanie 
ogłoszony przetarg bo czasu jest bardzo mało. 



Co do infrastruktury przy stawie w Tumie jest nadal u konserwatora ta druga wersja projektu, chwilę przed 
sesją oddzwoniła Pani konserwator, że zaakceptują tą metalową altanę, widzą natomiast inną koncepcję 
stojaków na rowery, ale to już drobiazg, dostosujemy  się, obiecała nam już w tym tygodniu to pozwolenie 
przysłać. 
Jest jeszcze pismo ze Starostwa dotyczące porozumienia i ewentualnego wsparcia na zadanie powiatowe pn. 
„Remont nawierzchni dróg powiatowych numer: 2528Ew miejscowości Konarzew, 2519E na odcinku Łętków 
– Sługi, 2500E na odcinku Sobótka Stara – Sobótka Nowa i 2527E w miejscowości Sobótka Stara”. Otrzymane 
dofinansowanie na dzień dzisiejszy stanowi 23,62% wartości kosztorysowej zadania z wnioskowanych 60%. 
Wartość kosztorysowa zadania  na terenie Gminy Góra Świętej Małgorzaty stanowi kwotę 2 198 592,58 zł. 
Na tą chwilę mamy jeszcze nie podejmować ostatecznej decyzji ponieważ otrzymaliśmy informację ze 
Starostwa, że procedury przetargowe się jeszcze nie zakończyły i to dofinansowanie może być wyższe od 
Wojewody, wtedy kwota pomocy finansowej  przeznaczonej przez gminę może ulec zmianie. 
 
- Pan Radny Przemysław Jerzmanowski zgłosił wniosek naprawy wybitych szyb w przystanku co zostało 
zgłoszone 15 min. po zdarzeniu do urzędu gminy, przy wykaszaniu rowów zostały one wybite. 
Następnie zgłosił wniosek o wyrównanie nawierzchni na drodze Marynki – Podgórzyce tak żeby była 
przejezdna przez ciągniki ponieważ rolnicy dojeżdżają tą drogą do swoich gruntów. 
Kolejno Pan Przemysław Jerzmanowski poinformował o przeciekającym dachu na Świetlicy w Witaszewicach, 
który wymaga szybkiego remontu i poprosił o zabezpieczenie środków w budżecie na przyszły rok. 
 
- Pan Przemysław Grabarczyk skierował zapytanie do Pana Wójta na jakim etapie jest inwestycja Pierścień 
Salomei, bo widział, że Łęczyca rozpoczęła już prace a jak wygląda to na naszym odcinku? 
Pan Wójt wyjaśnił, że jesteśmy w trakcie realizacji ale idzie to bardzo powoli i opornie, 4 października odbyły 
się pierwsze prace geodezyjne wznowienia granic między działkami gminy a właścicielami nieruchomości 
przylegających, jest to istotne ponieważ jak później zostanie zaprojektowana droga to będą pozyskiwane 
grunty od właścicieli działek. W uzgodnieniach jest koncepcja projektu u konserwatora to już trwa bardzo 
długo niestety, niedawno wysłaliśmy uzupełniania, które zażyczył sobie konserwator, niweletę terenu w 
jakim zakresie będziemy ingerować w grunt do ceny tego zadania i czekamy. Mamy też problemy z decyzją 
środowiskową, RDOŚ co jakiś czas ma nowe uwagi nowe wyjaśnienia, żeby opracować nową kartę tego 
zadania. Czasu jeszcze mamy, ważne żeby już decydująca opinia konserwatora żeby projektant mógł 
odpowiednio tą drogę zaprojektować i wtedy będzie można dopiero przystąpić do prac. Miasto Łęczyca miało 
łatwiej bo tam nie wymagana była decyzja środowiskowa, odcinki tych dróg nie przekraczają kilometra w 
takim przypadku jest łatwiej i konserwator tylko opiniuje, nie ma stanowisk archeologicznych, które u nas 
niestety są i zakończy się tym, że część tej drogi musi być przebadana archeologicznie. 
 
- Pan Radny Paweł Jatczak podziękował Panu Wójtowi, Radzie Gminy obecnej i poprzedniej kadencji za 
podjęcie decyzji o remoncie  dwóch dróg w miejscowości Moraków, który już jest zakończony, spełniają 
wszystkie normy i jeździ się bardzo dobrze. 
 
- Pan Radny Łukasz Frątczak skierował wniosek, ponieważ ma wiele pytań od mieszkańców, czy można by 
zmienić godziny pracy urzędu?  np. że w środę otwarty jest dłużej a w piątki krócej, gmina już nie jest typowo 
rolniczą gminą więc ciężko jest osobom pracującym załatwić coś w urzędzie ze względu na godziny pracy. 
Wiele urzędów już tak działa.  
Pan Wójt stwierdził, że jest to sprawa do rozważenia. 
 
- Pan Radny Przemysław Jerzmanowski zapytał czy organizowana będzie pomoc dla powodzian bo 
mieszkańcy się dopytują ?  
Pan Wójt wyjaśnił, iż była organizowana pomoc przez strażaków, ale sprawa jest do rozważania czy chcemy 
taką pomoc zorganizować ponieważ potrzeby są i będą bardzo duże. 
 



Pan Przewodniczący złożył życzenia wszystkim nauczycielom z okazji zbliżającego się Święta Edukacji 
Narodowej. 
 
10. Zakończenie posiedzenia. 
 
VI Sesję Rady Gminy zakończył Przewodniczący Rady Gminy Pan Przemysław Grabarczyk. 
Na sesji podjęto dwie uchwały od Nr VI.29.2024 do Nr VI.30.2024 
 
Obrady trwały od godz. 14.00 do godz. 14:39. 
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała  
Dorota Kustosik 
 
 
 Załącznikiem do protokołu Nr VI.2024 z sesji Rady Gminy jest nagranie z obrad.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 


